

Univ-Prof. Dr. Decai YANG

Department of Economics, Institute of Private Economics, Nanjing University

CV E

Yang Decai, born in November 1965, Ph. D. in History, postdoctoral in Economics. He is now a professor of economics, chairman of the Economics Department, Director of Institute of Private Economics in Nanjing University (China).

He is also a member of the National Committee of the Chinese political Consultative Conference, a vice chairman of the Jiangsu Provincial Committee of the Chinese Zhi Gong Party, a member of the Central Committee of the Chinese Zhi Gong Party, a standing member of the China Economic Development Research Association, and a member of the China Economic History Association. A vice president of Jiangsu province Private Economy Research Association and so on . He has published 13 books, nearly 100 academic papers. He has many representative works, such as “study on Industrialization and Agricultural Development”(published by Economic Science Press in 2002), “New Theory of Chinese Economic History(1840-1949)” (published by Economic Science Press in 2004), “New Theory of Chinese Economic History (1949-2009)”(published by Economic Science Press in 2009), “New Institutional Economics”(published by Nanjing University Press in 2016). His main research interests are new institutional economics and Chinese economic history.

Univ-Prof. Dr. Decai YANG

Department of Economics, Institute of Private Economics, Nanjing University

CV CN

杨德才，男，1965年11月出生，历史学博士，经济学博士后。现为南京大学（中国）经济学教授、南京大学经济学系主任、南京大学民营经济研究所所长。兼任中国人民政治协商会议全国委员会委员，中国致公党江苏省委副主委，中国致公党中央委员会委员、中国经济发展研究会常务理事、中国经济史学会理事、江苏省民营经济研究会副会长等。出版著作13部、发表学术论文近100篇，代表性著作有：《工业化与农业发展问题研究》（经济科学出版社2002年出版）、《中国经济史新论（1840-1949年）》（经济科学出版社2004年出版）、《中国经济史新论（1949-2009年）》（经济科学出版社2009年出版）、《新制度经济学》（南京大学出版社2016年出版）。主要研究方向：新制度经济学与中国经济史。